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Udvalget for Landdistrikter og Øer

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af 

Spørgsmål nr. 29:

Ministeren bedes kommentere Udvikling Nordvestsjællands talepunkter fraforetræde for udvalget den 
26/11-13 vedrørende LAG sagsbehandlingen, jf.ULØ alm. del 

Svar:

Lige nu arbejder NaturErhvervstyrelsen på højtryk for at få behandlet de indkomne 
komme i mål med sagsbehandlingen inden årets udgang.

Der er ikke tvivl om, at der har været udfordringer med administrationen af denne tilskudsordning.
har der også siden denne regerings tiltræden været et styrket fokus på sagsbehandlingen af LAG
ansøgninger. En række konkrete administrative tiltag er allerede iværksat, og andre vil blive gennemført i 
forbindelse med den kommende programperiode.

De såkaldte V-sager, som er en del af Grøn Vækst aftalen, hører ind under fødevareministerens ansvar
område. I relation til jeres henvendelse har fødevareministeren oplyst, 
grammet er fundet økonomisk råderum, der 
vil derfor genoptage tilsagnsgivningen til disse sager efter årsskiftet.
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Ministeren bedes kommentere Udvikling Nordvestsjællands talepunkter fraforetræde for udvalget den 
13 vedrørende LAG sagsbehandlingen, jf.ULØ alm. del - bilag 42.

Lige nu arbejder NaturErhvervstyrelsen på højtryk for at få behandlet de indkomne 
komme i mål med sagsbehandlingen inden årets udgang.

Der er ikke tvivl om, at der har været udfordringer med administrationen af denne tilskudsordning.
har der også siden denne regerings tiltræden været et styrket fokus på sagsbehandlingen af LAG
ansøgninger. En række konkrete administrative tiltag er allerede iværksat, og andre vil blive gennemført i 
forbindelse med den kommende programperiode.

sager, som er en del af Grøn Vækst aftalen, hører ind under fødevareministerens ansvar
område. I relation til jeres henvendelse har fødevareministeren oplyst, at der inden for landdistriktspr
grammet er fundet økonomisk råderum, der kan finansiere de resterende V-sager. Naturerhvervstyrelsen 
vil derfor genoptage tilsagnsgivningen til disse sager efter årsskiftet.

Venlig hilsen

Carsten Hansen
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